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واکنش سفارت ایران در بروکسل به بیانیه اجلاس سران ناتو:

اعضای ناتو به تعهدات خود 
در چارچوب منشور ملل متحد پایبند باشند

سفارت جمهوری اسلامی ایران در بروکسل اتهامات بی اساس مندرج 
در اعلامیه رهبران کشورهای عضو ناتو در تاریخ 20 تیر ماه 1402 درخصوص 

ایران را قاطعانه رد کرد.
به گزارش ایسنا، متن بیانیه سفارت ایران در بروکسل درباره اعلامیه پایانی اجلاس 

سران ناتو به این شرح است:
»ادعاهای مربوط به دخالت ایران در بحران اوکراین مدعیاتی بی پایه و در جهت کسب 
منافع کوتاه مدت اســت. ایران نقش بی طرفانه خود را در منازعه اوکراین حفظ کرده و 
به عنوان یک بازیگر منطقه ای قانون مدار و تأثیرگذار، بر اهمیت پایبندی کامل به اهداف و 
اصول مندرج در منشور ملل متحد و اصول مربوطه حقوق بین الملل، از جمله احترام به 

استقلال، حاکمیت و یکپارچگی سرزمینی همه کشورها، تاکید می ورزد.
علی رغم پایبندی ایران به رعایت مقررات حقوق بین الملل، کشور ما بواسطه اقدامات 
چند عضو ناتو در حمایت فعالانه از آشوب در کشور از طریق پناه دادن و کمک به عناصر 

و سازمان های تروریستی خرابکار در داخل کشور آسیب دیده است.
ایران در مبارزه با تمامی انواع و  اشــکال تروریســم بین المللی نقش پیشگام را دارد 
و هزینه قابل توجهی در این رویارویی مداوم پرداخت کرده است. ایران همچنین نقش 
سازنده ای در کمک به دولت های منطقه ای در مقابله با نیروهای بی ثبات کننده که عمدتا 

از خارج از منطقه حمایت می شوند ایفاء کرده است.
درباره برنامه هسته ای صلح آمیز ایران، جمهوری اسلامی ایران همچنان بر عزم قاطع 
خود در رعایت تعهدات خویش در چارچوب برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( استوار 
اســت. با این حال، برخی از کشورهای عضو ناتو که همچنین در زمره طرف های برجام 
هســتند، به طور مداوم تعهدات خود در چارچوب این توافق و قطعنامه مربوطه شورای 

امنیت سازمان ملل متحد )قطعنامه ۲۲۳۱( را نقض کرده اند.
اتهامات مطرح شده درباره پایبندی ایران به تعهدات هسته ای باید با توجه به واقعیت 
عدم اجرای برجام توسط این کشورهای عضو ناتو مورد توجه قرار گیرد. خروج ایالات متحده 
از این توافق در سال ۲۰۱۸، به عنوان یک نمونه برجسته از موارد نقض تعهدات قابل ذکر 
است. اعمال فشار حداکثری علیه ایران توسط بسیاری از اعضای ناتو که مصائب زیادی را 
برای مردم ایران به  وجود آورده، به منزله جنایت علیه بشریت بوده و بایستی متوقف شود.

جمهوری اسلامی ایران از کشورهای عضو ناتو می خواهد که از طرح اتهامات بی پایه 
علیه ایران دست کشیده و به تعهدات خود در چارچوب منشور ملل متحد پایبند باشند.«

وزیر آموزش و پرورش:

دستور داده ام امسال
كسی از فرهنگیان را بازنشسته نکنند

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه ما وظایفی نسبت به بازنشستگان 
داریم که برای انجام آنها باید بکوشیم، گفت: دستور داده ام امسال کسی را 

بازنشسته نکنند، مگر اینکه خودش بخواهد بازنشسته شود.
به گزارش خبرگزاری مهر، رضامراد صحرایی، در آئین تکریم سرافرازان تعلیم و تربیت 
گفت: خوشا به حالتان که با سرافرازی، مأموریت خود را به اتمام رساندید و این مأموریت 
را به دیگران سپردید. این همه شغل در جامعه وجود دارد اما خداوند مقدر فرموده است 

که معلم باشیم و این اتفاق برای هرکسی نمی افتد.
وی با بیان اینکه شرافت هر شغلی به موضوعی است که با آن سر و کار دارد، اظهار کرد: 
معلمی، قابل قیاس با هیچ شغلی نیست و خداوند پیامبر)ص( را هم معلم خطاب فرمود.
صحرایی خاطرنشان کرد: معلمانی که مأموریت خود را به پایان رسانده اند، از معلمی 

در مقام ظاهری فاصله گرفته اند وگرنه ما به وجود آنها نیازمندیم.
وزیر آموزش و پرورش با  اشــاره به ایده ها و تجارب ارزشمندی که در رویداد الف تا 
ارائه شده بود به یکی از آن ها  اشاره کرد و گفت: در یکی از ایده ها گروهی توسط معلمان 
بازنشسته تشکیل داده بودند که وقتی معلمی به هر دلیلی بر سر کلاس حاضر نمی شد 
و نمی توانست به کلاس برود، اعلام آمادگی کرده بودند که بدون چشم داشتی در کلاس 

آن روز حضور یابند و به جای معلم، آن کلاس را اداره کنند.
وی افزود: معلمان بازنشسته در آن روزها درس زندگی به دانش آموزان داده بودند و 

نتیجه اینکه دانش آموزان، درس آنها را بهتر از دروس خود آموخته بودند.
وزیر آموزش و پرورش تصریح کرد: معلم چه در این دنیا و چه آن دنیا از رســالت 
معلمی باز نمی ماند چون هیچ کس غیر از معلم در کار خود تکثیر نمی شود؛ و این معلم 

است که در فکر و  اندیشه و زندگی دانش آموزان تکثیر می شود.
صحرایی با بیان اینکه ما وظایفی نسبت به بازنشستگان داریم که برای انجام آنها باید 
بکوشــیم، اظهار کرد: دستور داده ام امسال کسی را بازنشسته نکنند مگر اینکه خودش 
بخواهد بازنشسته شود و این کار ۲ دلیل دارد؛ اول اینکه به وجود و ظرفیت بازنشستگان 

نیاز داشتیم و دوم اینکه روال برعکس شود و آنها بگویند می رویم و ما بگوییم نروید.
وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان کرد:  بندی در قانون برنامه هفتم توسعه لحاظ شد 
که اگر فردی به ســن بازنشستگی رسید، دولت موظف است پاداش وی را همان لحظه 

پرداخت کند اما می تواند ۵ سال هم بماند و در آموزش و پرورش خدمت کند.
وی تصریح کرد: این اقدام در آموزش و پرورش، ایده خوبی است چون سن بازنشستگی 

در آموزش و پرورش حوالی ۵۰ سالگی است.
صحرایی با بیان اینکه متأسفانه معلمان در سن اوج کاری خود بازنشسته می شوند، 
خاطرنشان کرد: امسال با کمک قانون مدیریت خدمات کشوری به استان ها این اختیار 

داده شده است که اگر به معلمی نیاز دارید او را حفظ کنید.
وی افزود: اتفاق دیگر هم که قانونِ آن به شورای عالی آموزش و پرورش ارسال شده، 
این اســت که همکاران فرهنگیِ بازنشسته بتوانند به مؤسسات آموزشی بروند و قانونی 

ایجاد شود که خودشان بتوانند مؤسسه آموزشی داشته باشند.
وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه صدور احکام بازنشستگان ۱۴۰۱ با اعِمال پاداش 
و رتبه بندی تا چند هفته آینده به اتمام می رسد، گفت: این کار به حدود یک هزار میلیارد 

تومان اعتبار نیاز داشت که تأمین شد.
تاکتیک های نوین دشمنان  در جنگ ترکیبی از زبان یک مقام اطلاعاتی

جعل روایت ها با هوش مصنوعی
رئیس  سازمان حفاظت اطلاعات سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با تشریح 
جنبه های مختلف جنگ ترکیبی و استفاده دشمنان از هوش مصنوعی برای جعل 
روایت ها و حقیقت، گفت: داده های اطلاعاتی که توسط سرویس های دشمن و از 
طریق شبکه ها و دستگاه هایی که مورد استفاده مردم هستند جمع آوری می شوند 
در راستای طرح های آشوب و بی اعتماد سازی به نظام و رسانه های داخلی مورد 

استفاده قرار می گیرند.
به گزارش روابط عمومی سپاه فجر استان فارس، سردار خادمی در گردهمایی جهاد 
تبیین سپاه فجر فارس با بیان اینکه فارس سابقه ای درخشان و سربلند در دوران دفاع 
مقدس دارد، اظهار داشت: رزمندگان این استان در دوران پرافتخار دفاع مقدس همواره 
پیشرو و با ثبات قدم بوده و همه می دانند ظرفیت و توان این استان بیش از آن چیزی 

است که بر سر زبان هاست و شناخته شده است.
وی با تشریح تاکتیک های نوین دشمنان انقلاب اسلامی در جنگ ترکیبی و تاکید 
بر حفظ و ارتقای سطح هوشیاری نیروهای مسلح، گفت: سپاه یک نهاد رسالت محور است 
که با الگوگیری از حضرت اباعبدالله الحسین)ع( در مقابله با هرگونه تهدیدی که متوجه 

انقلاب اسلامی باشد مسئولیت دارد.
سردار خادمی با بیان اینکه باید طرح های نوین دشمنان انقلاب اسلامی را درک کرده 
و بشناسیم، گفت: روحیه ایثار، شهادت طلبی و پایداری سپاه، دشمنان را مجبور کرده در 

اصول کلاسیک نظامی تجدید نظر کنند.
رئیس  سازمان حفاظت اطلاعات سپاه پاسداران افزود: ایمان  یک اصل برتری ساز برای 
سپاه است و امروز با تکنولوژی محور شدن این نهاد مانند توانمندی موشکی، تمام حواس 

دشمنان معطوف سپاه شده است.
خادمی با تشریح جنبه های مختلف جنگ ترکیبی و استفاده دشمنان از هوش مصنوعی 
برای جعل روایت ها و حقیقت، گفت: داده های اطلاعاتی که توسط سرویس های دشمن و از 
طریق شبکه ها و دستگاه هایی که مورد استفاده مردم هستند جمع آوری می شوند در راستای 
طرح های آشوب و بی اعتماد سازی به نظام و رسانه های داخلی مورد استفاده قرار می گیرند.

وی خاطرنشان کرد: دستگاه های اطلاعاتی دشمنان معتقدند سپاه و بسیج مردمی 
مانع اصلی نقشه های آنان در داخل و خارج است.

سردار خادمی با تجلیل از شاخصه بصیرت و صبوری نیروهای مسلح در مواجهه با 
طرح های نوین دشمنان انقلاب اسلامی، گفت: امروز دشمنان انقلاب اسلامی و در رأس 
آنان آمریکا علیه انقلاب اســلامی متحد شده اند و حضور نیروهای آمریکایی در سراسر 

جهان دچار چالش جدی شده است.
وی با بیان اینکه برای دفاع از انقلاب اســلامی از همه چیز خود خواهیم گذشــت، 
خاطرنشــان کرد: مقوله جهاد تبیین را بیش از پیش مورد توجه قرار دهیم و نسبت به 

نفوذ جریانی و فردی هوشیار باشیم.

درمکتب امام

مبدأ همه خوشبختی ها و بدبختی ها
فرهنگْ مبدأ همه خوشــبختی ها و بدبختی های ملت اســت. اگر 
فرهنگْ ناصالح شد، این جوان هایی که تربیت می شوند به این تربیت های 
فرهنگ ناصالح، اینها در آتیه فساد ایجاد می کنند. فرهنگ استعماری، 

جوان استعماری تحویل مملکت می دهد.
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کیهان بررسی کرد

بازخوانی خسارت های برجام
در هشتمین سالگرد امضای آن

امام جمعه موقت تهران گفت: جشن بزرگ 
غدیر با حضــور میلیونی برادران و خواهران ما 
جلوه ای از مهر و محبت و دوستی و چنگ زدن 
به ریسمان امامت و ولایت بود و به نوعی خلق یک 
جبهه گسترده فرهنگی بود که این جبهه قطعاً 
می تواند چالش های بزرگ فرهنگی کشوری را به 

یک فرصت تبدیل کند.
حجت الاســلام و المسلمین ســید محمد حسن 
ابوترابی فرد در خطبه های نماز جمعه تهران با  اشــاره 
به ویژگی های آیه مباهله، بیان داشــت: اول اینکه آیه 
مباهله فصل الخطاب است. دوم تفسیر روشن آیه تطهیر 
و تبیین اصحاب کســاء و جایگاه ممتاز ایشان است و 
سوم توصیفی بلند در شخصیت بی بدیل امیرالمومنین 

علی)ع( است.
جشن میلیونی غدیر

خلق یک جبهه گسترده فرهنگی بود
به گزارش  مهر، امام جمعه موقت تهران گفت: جشن 
بزرگ غدیر با حضور میلیونی برادران و خواهران ما جلوه ای 
از مهر و محبت و دوستی و چنگ زدن به ریسمان امامت 
و ولایت بود و به نوعی خلق یک جبهه گسترده فرهنگی 
بود که این جبهه قطعاً می تواند چالش های بزرگ فرهنگی 

کشوری را به یک فرصت تبدیل کند.
وی با  اشاره به بیانیه پایانی گفت وگوهای راهبردی 
وزرای خارجه روســیه و کشــورهای عضو شــورای 
همکاری خلیج فارس، مطــرح کرد: با توجه به روابط 
راهبردی و استراتژیک تهران و مسکو و منشور سازمان 
 شانگهای در مورد احترام به حاکمیت و تمامیت ارضی 
کشــورهای عضو انتظار جدی ملت عزیز ایران و ملل 

مســلمان منطقه از مســکو تصحیح و اصلاح عاجل 
موضع اخیر است.

حجت الاسلام و المسلمین ابوترابی فرد گفت: هفته 
تأمین اجتماعی به نوعی گرامیداشت خدمت به مردم 
است. هفته ای است که تبیین کننده جایگاه فاخر نظام 
تأمیــن اجتماعی برای تحقق عدالت، امنیت و کرامت 
انســانی آحاد جامعه در حکمرانی مبتنی بر عقلانیت، 
دانش و معارف اســت. از نگاه امام علی )ع( در منشور 
حکمرانی نظام تأمین اجتماعی نقش تعیین کننده ای 

در حکمرانی دینی دارد.

70 درصد از افراد جامعه تحت پوشش بیمه های 
اجتماعی قرار دارند

امام جمعه موقت تهران تصریح کرد: امروز در نظام ما 
بیش از ۷۰ درصد از افراد جامعه تحت پوشش بیمه های 
اجتماعی قرار دارند و این عدد در آستانه پیروزی انقلاب 
اسلامی ۲۰ درصد بود. یعنی رشد بیش از ۳۵۰ درصدی 
را شاهد هستیم که جا دارد از دولت محترم تشکر کنیم 
که با همه تنگناها در طول دو سال گذشته حدود ۲ میلیون 
از افرادی که تحت پوشش نبوده اند را تحت پوشش قرار 
 داده اســت. وی عنوان کرد: در برنامه هفتم توســعه افق 

پیش رو آن است که در ۵ سال آینده به سمت تحت پوشش 
قرار دادن ۴ میلیون از افراد فاقد بیمه قدم برداشته شود.

حجت الاسلام و المسلمین ابوترابی فرد اظهار داشت: از 
اقدامات دیگری که در این دوران در زمینه پایداری منابع 
صندوق های بازنشستگی انجام شده اقدام بی نظیر در تسویه 
بدهی بانکی سازمان تأمین اجتماعی است که این بدهی 

بیش از ۱۰۰ هزار میلیارد تومان بود.
امــام جمعه موقت تهــران تصریح کــرد: پرهیز از 
تصمیم های سیاســی و انتصابات سیاسی در بنگاه های 
اقتصادی بسیار مهم است و مدیریت وزارت رفاه اراده اش بر 
تحقق این مهم اســت لذا تقاضا داریم در این مسیر برای 
پایداری منابع صندوق های بازنشســتگی با عزم راســخ 

حرکت کنید.
وی با اشاره به محورهای برنامه هفتم توسعه، گفت: 
از مهم ترین اصول قانون برنامه که مورد تأیید رهبر انقلاب 
قرار گرفته بحث تحول در نظام بودجه نویسی کشور است.

امــام جمعه موقــت تهران بــا بیان اینکــه برای 
کاهش ناترازی بودجه برخی فکــر می کنند باید منابع 
اضافه کنند، ادامه داد: کوچک شدن دولت، تحقق دولت 
الکترونیک و تلاش برای ســپردن مسئولیت ها به دست 

شایسته ترین مدیران رمز کاهش ناترازی بودجه است.
حجت الاسلام و المســلمین ابوترابی فرد خطاب به 
مجلس شورای اسلامی و سازمان برنامه و بودجه، گفت: 
هدف از بودجه ریزی برقراری انضباط مالی است. تخصیص 

منابع باید متناسب با اولویت ها باشد.
وی یادآور شد: از مهم ترین و مؤثرترین اقدامات برای 
برون رفت از این تنگناها واسپاری وظایف غیرحاکمیتی به 

بخش غیر دولتی و خصوصی است.

خطیب جمعه تهران:

جشن میلیونی غدیر خلق یک جبهه گسترده فرهنگی بود

در پی میزبانی چند نماینده مجلس ایتالیا از 
سرکرده گروهک تروریستی منافقین در پارلمان 
این کشور، ســفیر ایتالیا در تهران به وزارت امور 
خارجه احضار و به وی گفته شد که میزبانی از یک 
جنایتکار تروریست، مصداق بارز ترویج و تشویق 

تروریسم است.
میزبانی چند نماینده مجلس ایتالیا از سرکرده گروهک 
تروریستی منافقین و تروریست نشا ندار در محل پارلمان این 
کشور، منجر به احضار سفیر ایتالیا در تهران به وزارت امور 

خارجه جمهوری اسلامی ایران شد.
بر همین اســاس و در اعتــراض به این اقدام، مدیرکل 
غرب اروپای وزارت امور خارجه، روز پنج شــنبه ۲۲ تیر ماه 
»جزوپه پرونه« سفیر ایتالیا در تهران را به وزارت امور خارجه 
احضار کرده و با تأکید بر تعهدات بین المللی ایتالیا در مقابله 
با تروریسم تصریح کرد: میزبانی چند نماینده ایتالیا از یک 
جنایتکار تروریســت، مصداق بارز ترویج و تشویق تروریسم 

اســت و جمهوری اســلامی ایران حمایت از تروریسم را در 
هیچ نوع و شــکلی از سوی هیچ  کس برنمی تابد و آن را به 

شدت محکوم می کند.
ســرکرده گروه تروریستی منافقین به دعوت چند تن 
از نمایندگان پارلمان ایتالیا در جلسه استماع کمیته روابط 

خارجی این پارلمان حضور یافت.
مدیرکل غرب اروپای وزارت امور خارجه در دیدار سفیر 
ایتالیا با  اشاره به احترام جمهوری اسلامی ایران به حاکمیت 
ملی کشــورها و ضرورت صیانــت از آزادی بیان و رفتار در 
چارچوب قانون گفت: همه سازوکارهای متمدن حکمرانی 
در جهان، در پی مجازات تروریســت ها هســتند و اعطای 
آزادی به تروریســت ها به معنای اضمحلال قانون و نابودی 

آزادی شهروندان پایبند قانون است.
به گزارش فارس، ناصر کنعانی ســخنگوی وزارت امور 
خارجه نیز چندی پیش به میزبانی فرانســه از گردهمایی 
گروهک تروریستی منافقین واکنش نشان داد و به دولتمردان 

فرانســه توصیه کرد به جای حمایت از گروه های تروریست 
برای ایجاد ترور و آشوب در صحنه داخلی سایر کشورها، به 

خواسته های مردم فرانسه توجه کنند. 
مدیــرکل غرب اروپای وزارت امور خارجه  نفرت مردم 
ایــران از قاتلان ۱۷ شــهروند ایرانی که به  دســت فرقه ای 
)گروهک تروریســتی منافقین( که این تروریست نشاندار 
سرکرده آن است را یادآور شد و خطاب به سفیر ایتالیا گفت: 
بدون تردید هر حرکت از سوی هر مرجع و در هر مکان در 
حمایت از تروریسم محکوم است و جمهوری اسلامی ایران 
از دولت ایتالیا می خواهد تا در عمل اراده جدی خود را برای 
جلوگیری از تبدیل این کشور به پناهگاهی برای تروریست ها 

نشان دهد.
این دیپلمات ارشد ایرانی عنوان کرد: حمایت از تروریسم 
نه  تنها هیچ کمکی بــه منافع کلان ایتالیا در برخورداری از 
روابط سازنده با جمهوری اسلامی ایران نمی کند، بلکه چهره 
این کشور در افکار عمومی را به  شدت مخدوش خواهد کرد. 

سفیر ایتالیا هم در پاسخ اعلام کرد که مراتب را در اسرع 
وقت به پایتخت کشورش منتقل خواهد کرد.

به گزارش فارس، ناصر کنعانی ســخنگوی وزارت امور 
خارجه جمهوری اسلامی ایران همچنین در نشست خبری 
۱۹ تیــر ماه خود درباره ایــن گروهک و میزبانی و حمایت 
تعدادی از کشورهای اروپایی از این گروهک تروریستی بیان 
کرد:  متاسفیم به رغم شناخت دقیق از ماهیت تروریستی این 
فرقه، کشورهایی در حوزه اروپا همچنان از این فرقه حمایت 
و از اعضای این فرقه میزبانی کرده و یا میزبان نشست های 
دوره ای این گروهک هستند. انتظار داریم دولت های مدعی 

حقوق بشر به مسئولیت خود عمل کنند.
حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه سال گذشته و در 
گفت وگویی با کریستین امانپور مجری و خبرنگار سی.ان.ان 
عنوان کرد: ما مشروعیت خودمان را از مردم ایران می گیریم. 
مردم ما تعداد  اندکی منافق تروریست که در خارج  از کشور 

حضور دارند، نیستند.

سفیر ایتالیا در تهران به وزارت امور خارجه احضار شد

سرویس سیاسی-
در هشتمین سالروز امضای برجام، مروری داریم 
بر خســارت های هنگفتی که این توافق به کشور و 

مردم تحمیل کرد. 
۲۳ تیرماه، هشتمین سالروز امضای قرارداد خسارت بار 
برجام بود. هشت سال پیش در چنین روزی، حسن روحانی 
رئیس جمهور سابق در گفت و گوی زنده تلویزیونی به مناسبت 
امضای برجام گفت: »عیدانه فراوان شــد، تا باد چنین بادا... 
امروز به ملت شریف ایران اعلام می کنم که طبق این توافق، 
در روز اجــرای توافق )دی ماه ۹۴( تمامی تحریم ها، حتی 
تحریم های تسلیحاتی، موشکی هم به صورتی که در قطعنامه 
بوده، لغو خواهد شد. تمام تحریم های اقتصادی شامل مالی، 
بانکی، بیمه، حمل ونقل، پتروشیمی و فلزات گرانبها بالمره 
)یکباره( لغو خواهد شــد و نه تعلیق... امروز روزی است که 
قدرت های بزرگ اعلام کرده اند همه تحریم ها برداشته و همه 
قطعنامه های ظالمانه لغو و شرایط عادی و معمولی در روابط 
با ایران آغاز خواهد شد. امروز یک پایان و آغاز است. پایانی 
برای ظلم ها و اتهام های غلط و نابجا نســبت به ملت بزرگ 
ایران و آغازی برای روند جدید در شروع همکاری های جدید 
در جهان. نقد دلسوزانه آزاد است، اما اجازه نمی دهم کسی 
بخواهد با دروغی و اتهامی و سخن ناروایی به امید مردم برای 
آینده درخشــان این کشور، امید مردم برای رونق اقتصادی 
و امید مردم برای صلح و امنیت در کشــور ما و منطقه و به 

اعتمادشان صدمه بزند.«
فتح الفتوح دیپلماسی ایران!

 روزنامه های زنجیــره ای در روز ۲۴ تیرماه با هیاهوی 
فراوان به تعریف و تمجید از برجام پرداختند. این روزنامه ها 
با تیترهایی همچون »فتح الفتوح دیپلماسی ایران«، »کلید 
چرخید، ایران خندید«، »انفجار اتمی، بدون بمب«، »خورشید 
درخشان شد«، »آغاز عصر ایرانی«، »انفجار امید«، »پیروزی 
بدون جنگ«، »حصر ایران شکســت«، »خجسته باد این 
پیروزی«، »مُهر تدبیر بر پیشانی تحریم«، »توافق قهرمانانه 
ایران«، »ظریف گل زد، ایران خندید«، »ایران بر قله توافق«، 
»توافق قهرمانانه ایران«، »غروب تحریم، ساحل توافق« و...

از برجام استقبال کردند.
محمدجواد ظریف، وزیر سابق امور خارجه نیز ۲۳ تیر 
در کنفرانس خبری گفت: »هیچ یک از برنامه های ما متوقف 
نشده و تحریم ها برداشــته می شوند، برخی محدودیت ها 
باقی خواهند ماند که این نیز می تواند به  عنوان یک فرصت 
مورد اســتفاده قرار گیرد... در این روز توافق اجرا می شود. 
در همان روز همه کشــورها مقررات لغو تحریم ها را امضا 
خواهنــد کرد... هم بحث همزمانــی و هم بحث تحریم ها 
و متناظر بودن اقدامات مســائلی هستند که ما در برجام 
درباره آنها دقت بســیاری کرده ایم... بعد از اجرایی شدن 
توافق دیگر تحریم  اقتصادی وجود ندارد و تمام دارایی های 

ایران آزاد خواهد شد.«
تمام تحریم ها به واسطه برجام لغو خواهد شد!

مقامات ارشــد دولت و رسانه های زنجیره ای و مدعیان 
اصلاحات تمامی امور کشــور، حتی آب خوردن مردم را به 
برجام گره زده و مدعی شدند که با امضای این توافق، تمام 

مشکلات کشور رفع خواهد شد.
در همین رابطه، حسن روحانی گفته بود: »تحریم های 
ظالمانه باید از بین برود تا سرمایه بیاید و مشکل محیط زیست،  
اشتغال، صنعت و آب خوردن مردم حل شود، منابع آبی زیاد 

شده و بانک ها احیا شوند.«
اسحاق جهانگیری، معاون اول رئیس جمهور در دولت 
قبل نیز در همان مقطع گفته بود: »دولت می تواند در دوران 
پســاتحریم با برنامه ریزی جدی، انبوهی از سرمایه را وارد 

کشور کند.«
محمدجواد ظریف، وزیر سابق امور خارجه )شهریور ۹۴ 
در کمیسیون برجام( گفته بود: »کل تحریم های اقتصادی، 
مالی و پولی اتحادیه اروپا، کل تحریم های ایالات متحده که 
بر شخصیت های غیرآمریکایی اعمال می شود از روز اجرا لغو 
خواهد شد، علاوه بر آن تحریم ۳۵ ساله هواپیمایی نیز لغو 
می شود«. ظریف پیش از آن با   اشاره به توافق هسته ای گفته 

بود: »تمام تحریم ها لغو خواهد شد.«
عباس عراقچی، معاون سابق وزیر خارجه نیز تاکید کرده 

بود: »تمامی تحریم ها لغو می شوند و نه تعلیق«.
دیگر مقامات ارشد دولت قبل و فعالین مدعی اصلاحات 
نیز تاکید کرده بودند که »با امضای توافق، سرمایه خارجی 
به کشور سرازیر می شود« و » سال ۹۴ اقتصاد ایران بعد از 
توافق هسته ای شکوفا خواهد شد« و »بعد از توافق منتظر 
رشــد اقتصادی، کاهش تورم و خروج از رکود باشــید« و 
»با لغو تحریم ها مشــکل عدم استطاعت مالی جوانان برای 
ازدواج برطرف شده و کارهای عمرانی نیز با سرعت بیشتری 

انجام می شود.«
امضای هر توافق، بهتر از عدم توافق!

و اما مذاکرات هســته ای در دولت روحانی درســت از 
زمانی منحرف شد که برخی تصمیم گیران و تصمیم سازان با 
بی توجهی به خطوط قرمز، به نفس مذاکره و توافق موضوعیت 

بخشیدند و اعتماد مطلق به آمریکا داشتند.
در شــهریور ۹۳ و در میانه مذاکرات هســته ای ایران 
و ۱+۵، ظریــف در مصاحبه با رادیــو »ان پی آر«  آمریکا در 
اظهارنظری عجیب گفت: »رسیدن به هر نوع توافقی، بهتر 

از عدم توافق است«!
این اظهارنظر عجیب از ســوی ظریف در حالی بود که 
در ســوی مقابل، »جان کری« وزیر خارجه وقت آمریکا در 
مصاحبه با سی ان ان گفته بود: »من بارها اعلام کرده ام توافق 

نکردن بهتر از توافق بد است«.
تعبیری که رسانه های خارجی و ضدانقلاب از اظهارات 
ظریف داشــتند، جالب توجه بود. این رسانه ها پیام چنین 
کمپینــی را نیاز شــدید ایران به توافــق ولو به هر قیمتی 

قلمداد کردند.
رهبر معظم انقــلاب- بهمن ۹۳- در دیدار فرماندهان 
نیروی هوایی ارتش فرمودند: »من همین جا این را بگویم: اولاً 
بنده با توافقی که بتواند انجام بگیرد موافقم؛ البته توافق بد نه. 
آمریکایی ها مکرر تکرار می کنند و می گویند »ما معتقدیم که 
توافق نکردن، بهتر از توافق بد کردن است«؛ بله، ما هم همین 
عقیده را داریم؛ ما هم معتقدیم که توافق نکردن، بهتر است 
از توافق بد، توافقی که به ضرر منافع ملی اســت، توافقی که 

موجب تحقیر ملت بزرگ و باعظمت ایران است.«
اجرای توافق به صورت یکطرفه، نامتوازن

و غیرهمزمان در ۲ ماه!
در سال ۹۴ تیم مذاکره کننده به ریاست ظریف در اقدامی 
عجیب و نامتعارف پذیرفت که ایران به صورت پیش دستانه 
تعهدات خود را اجرا کند و پس از پایان تعهدات ایران، طرف 

مقابل از جمله آمریکا اجرای تعهدات خود را آغاز کند!
بر همین اساس ویژگی های بدیهی یک توافق بین المللی 
از جمله توازن در اجرای تعهدات، همزمانی اجرای تعهدات، 
ضمانت اجرا و مکانیسم شکایت، پیش بینی عهدشکنی طرف 
مقابل و دریافت خسارت از طرف عهدشکن به هیچ عنوان 

در برجام رعایت نشد!
دولت روحانی در مدت حدود ۲ ماه تمامی تعهدات خود 
را به صورت شتابزده و یکطرفه انجام داد. شتابزدگی دولت 

حتی تعجب رسانه های خارجی را نیز در پی داشت.
بر همین اساس ۱۲ هزار سانتریفیوژ از چرخش ایستاد، 
در قلب راکتور اراک بتن ریزی شد، ۹۷۰۰ کیلو از ۱۰ هزار 
کیلوگرم ذخایر اورانیوم غنی شده از کشور خارج شد و حتی 

تحقیق و توسعه نیز متوقف شد!
پس از آن، روز اجرای تعهدات طرف مقابل آغاز شــد. 
آمریــکا در اولین روز اجرای تعهدات ۱+۵، برجام را نقض و 
تحریم هــای جدید ضدایرانی را تصویب کرد! پس از آن نیز 
برجام بارها و بارها توسط دولت اوباما و سپس دولت ترامپ 
به صورت فاحش نقض شد و آمریکا هیچ گاه تعهدات خود 

را اجرا نکرد.
این در حالی بود که رهبر معظم انقلاب- ۲ تیر ۹۴- در 
دیدار سران قوا و مسئولان و مدیران ارشد نظام با تاکید بر 
لزوم همزمانی و توازن تعهدات فرمودند: »لغو تحریم ها نباید 
به اجرای تعهدات ایران منوط شود نگویند شما تعهدات را 
انجام دهید بعد آژانس گواهی دهد تا تحریم ها لغو شود ما 
این مسئله را مطلقاً قبول نداریم. اجرائیات لغو تحریم ها نیز 

باید با اجرائیات تعهدات ایران متناظر باشد«.
رهبر معظم انقــلاب- ۹ آذر ۹۵- در دیدار فرماندهان 
نیروی دریایی ارتش فرمودند: »مشکلات موجود در مسئله 

توافق هسته ای، به خاطر عجله در زودتر به سرانجام رساندن 
توافق است... در مذاکرات هسته ای بحث های فراوانی راجع 
به تحریم ها شــد اما اکنون در کنگره آمریکا، مسئله تمدید 
تحریم ها را مطرح می کنیم. وقتی عجله داریم که کار را زودتر 
تمام کنیم، از جزئیات غفلت می کنیم که موجب ایجاد رخنه 

و نقطه سلبی در آن کار می شود«.
امضای مقام آمریکایی تضمین است!

روزنامــه زنجیره ای شــرق- ۱ دی ۹۴- در تیتر اصلی 
نوشــت: »اطمینان تهران از اجرای برجــام، امضای کری 

تضمین است«.
در متن این گزارش آمده بود: »به دنبال اعتراض ظریف 
]به قانون محدودیت ویزا که نقض برجام از ســوی آمریکا 
بود[ جان کــری، وزیر خارجه آمریکا، در نامه ای خطاب به 
ظریف نوشــت این قانون به هیچ وجه مانع ما نمی شود که 
تعهدات خود طبــق برجام را اجرا کنیم... عراقچی-۳۰ آذر 
۹۴- تأکیــد کرد که این نامه، امضای وزیر خارجه آمریکا را 
دارد و اجرای موفق برجام را تضمین کرده است. وی تأکید 
کرد: آنچه برای ما مهم است این است که برجام در مرحله 
اجرا با هیچ گونه خدشه و صدمه ای مواجه نشود، آقای کری 
این تضمین را به عنوان وزیر خارجه آمریکا به  صورت کتبی 

با امضای رسمی داده است«!
این تیتر بارها به عنوان نماد سهل اندیشی طیف مدعی 
اصلاحات و دستگاه دیپلماسی دولت قبل در موضوع برجام 
و مواجهه با کشورهای سلطه گر غربی معرفی شد. علاوه بر این 
مقامات ارشد دولت روحانی بدون توجه به خوی سلطه گری 
آمریکا و فریبکاری مقامات این کشــور، مدعی شــدند که 
باراک اوباما - رئیس جمهور سابق این کشور- فردی مؤدب 

و باهوش است!
رهبر معظم انقلاب- ۱۹ بهمن ۹۷- در دیدار همافران 
ارتــش فرمودنــد: »درباره آمریکا هم از چند ســال قبل و 
در مذاکرات هســته ای، هم در جلسات خصوصی و هم در 
جلسات عمومی مکرر به مسئولان می گفتم به آمریکایی ها 
اعتمادی ندارم و شما هم به قول و حرف و لبخند و امضای 
آنها اعتماد نکنید. اکنون نتیجه این شــده است مسئولانی 
که آن روزها مذاکره می کردند، خودشان می گویند آمریکا 
غیرقابل اعتماد است. باید از اول این را تشخیص می دادند و 

بر این مبنا حرکت می کردند«.
وقتی ظریف متن برجام را نخوانده، امضاء کرد

تیم ضعیف مذاکره کننده هسته ای در دولت یازدهم به 
ریاست ظریف با اهمال در متن برجام و سستی در شناخت 
اهمیت واژگان در فرهنگ های مختلف، لطمات جبران ناپذیری 

به منافع ملی وارد کرد.
»وندی شرمن« عضو سابق تیم مذاکره کننده هسته ای 
آمریکا- فروردین ۹۶- در  اندیشــکده وودرو ویلسون و در 
حضور »کاترین  اشتون« با تمسخر درباره توافق هسته ای گفته 
بود: »اعضای ۱+ ۵  و اتحادیه اروپا توافق کردند که )با پوزخند( 
تحریم های هسته ای را »موقتاً متوقف کنند«، »lift«  لغتی 
است که در زبان انگلیسی به معنی )معلق نگاه داشتن و یا 
موقتاً متوقف کردن( است اما طرف ایرانی »lift«  را به معنی 
»پایان دادن و خاتمه دادن ترجمه می کرد« و به همین دلیل 

هم ما از این لغت استفاده کردیم«.
»احمد توکلی« نماینده سابق مردم تهران در مجلس 
شورای اســلامی پیش از این گفته بود: »سه شنبه ۳۰ تیر 
۹۴ آقای دکتر ظریف به مجلس آمد و گزارشــی از برجام و 
حواشی آن، از جمله قطعنامه ۲۲۳۱ تقدیم مجلس کرد. چهار 
سؤال نوشتم و برای رئیس جلسه، آقای لاریجانی فرستادم... از 
جمله پرسیدم در حالی که لااقل ۴ بار لفظ تعلیق صراحتاً در 
برجام آمده است چرا آقای وزیر چند بار با تأکید گفتند تمام 
تحریم ها لغو شده است؟ با کمال تعجب وزیر محترم در پاسخ 
گفت: »اصلاً تعلیق هیچ جا نیامده، در هیچ جای برجام تعلیق 
نیامده، هر کس تعلیق ترجمه کرده  اشتباه کرده، هیچ جای 
برجام تعلیق نیامده. کلمه تعلیق وجود ندارد. لغو کرد... لغو، 
تمام شد.« من کلمه انگلیسی suspend را در متن برجام 
با ماژیک برجســته کردم و چون خودم منتظر اجازه اخطار 
بودم، از آقای دکتر نجابت خواهش کردم برود آنها را به دکتر 
لاریجانی نشــان دهد. لاریجانی که مطمئن شد، به نجابت 
گفت برو به ظریف نشان بده. آقای دکتر ظریف در واکنش 

به دکتر نجابت گفت من ندیده بودم! عذر بدتر از گناه«!
ظریف: آمریکا از برجام خارج نمی شود!

»محمدجواد ظریف« در تابستان ۹۴ در نشست بررسی 
برجام در شورای راهبردی روابط خارجی تاکید کرد: »به شما 

اطمینان می دهم آمریکا نمی تواند از برجام خارج شود«!
اما آمریکا در ۱۸ اردیبهشــت ۹۷ بدون هیچ هزینه ای 

از برجام خارج شد.
کارشناسان تاکید داشتند که برجام به لحاظ حقوقی 
حتی یک Gentleman agreement هم نیست و صرفاً 
یک Deal اســت. به همین خاطر تیم حقوقی ایران عملًا 
امکان اســتفاده از آن را در شــکایت علیه آمریکا نداشت و 

ناچار به عهدنامه مودت استناد کرد.
یک ســؤال: به نظر شما، اینکه با اطمینان بگوییم که 
واشــنگتن از برجام خارج نمی شود، مصداق اعتماد بلاوجه 

به آمریکا نیست؟!
تضمین روحانی به مقام اروپایی! 

روزنامه نیویورک تایمز تیر ماه ۱۳۹۴، برجام را موفقیت 
بزرگ دولت اوباما با »غلاف خالی از اســلحه« خواند. روند 
نامتــوازن برجام، دولت اوبامــا را به طمع  انداخت تا پس از 
گرفتن امتیازات نقد، تحریم ها را برخلاف تعهدش گسترش 
دهد. انفعال دولت روحانی همچنین، به ترامپ جرأت داد تا با 
خروج از توافق، گروکشی بیشتری انجام دهد. فدریکا موگرینی 
می گوید روحانی به او اطمینان داد که حتی در صورت خروج 
آمریکا، در توافق بماند و تعهداتش را انجام دهد. ترامپ تصور 
می کرد با فشــار جدید، دولت ایران پای مذاکرات می رود و 

امتیازات بیشتری می دهد.
ادامه اجرای تعهدات برجامی

علی رغم نقض فاحش برجام توسط آمریکا
در بخشی از نامه رهبر معظم انقلاب خطاب به روحانی- 
مهر ۹۴- تاکید شده بود: »در سراسر دوره ی هشت ساله، وضع 
هرگونه تحریم در هر سطح و به هر بهانه ای )از جمله بهانه های 
تکراری و خودساخته  تروریسم و حقوق بشر( توسّط هر یک از 
کشورهای طرف مذاکرات، نقض برجام محسوب خواهد شد و 
دولت موظّف است طبق بند ۳ مصوّبه  مجلس، اقدامهای لازم 

را انجام دهد و فعّالیّت های برجام را متوقّف کند«.
همان طور که پیش از این نیز ذکر شد، تنها یک روز پس 
از آغاز اجرای برجام، وزارت خزانه داری آمریکا، ایران را تحریم 
کرد. این اقدام در پسابرجام بارها و بارها - هم در دولت اوباما 
و هم در دولت ترامپ - تکرار شــد. متاسفانه رویکرد دولت 
روحانی در مقابل عهدشکنی طرف غربی در برجام، همواره 

از موضع انفعال و ضعف بود.
 بی اعتمادی به آمریکا، بزرگ ترین درس عبرت برجام

تاکنــون به دفعات به عبرت ها و خســارت های برجام 
پرداخته شده است. اما بزرگ ترین و مهم ترین عبرت برجام، 
لزوم بی اعتمادی به آمریکاســت. هر چند که در دولت قبل 
برخی دولتمردان تاکید کرده بودند که امضای وزیر خارجه 
آمریکا تضمین اســت، اما برجام یک بار دیگر ثابت کرد که 
دولت آمریکا - چه جمهوری خواه باشد و چه دموکرات - به 

هیچ عنوان قابل اعتماد نیست.
یکی دیگر از عبرت های برجام این بود که نشــان داد 
گشــایش اقتصادی در گروی نزدیکی به آمریکا نیست. در 
دولت قبل دیپلماسی مقتدرانه مورد بی اعتنایی قرار گرفت و 
رویکرد »گرفتن بهانه از طرف آمریکایی و اروپایی« و به عبارتی 

دیپلماسی منفعلانه در دستور کار قرار گرفت.
از دیگر درس های برجام این بود که بیش از پیش ثابت 
کرد که راه حل مشــکلات در پیوستن به FATF و برجام 
خلاصه نمی شود. در دولت قبل مواردی از قبیل خرید واکسن 
کرونا، پیوســتن به سازمان اقتصادی  شانگهای، دیپلماسی 
اقتصادی در منطقــه و... همگی به برجام و FATF منوط 
شد، اما در دولت رئیسی، بدون برجام و بدون FATF موارد 

مذکور تحقق یافت.
یکــی دیگر از درس های برجام این بود که نشــان داد 
راه حل مشکلات در اتکا به توان داخلی و ظرفیت های عظیم 
کشورمان است. و اما در دولت سیزدهم، با تغییر ریل گذاری در 
سیاست خارجی تلاش شد تا از استمرار خسارت های برجام 
جلوگیری شود. ولیکن بانیان و حامیان برجام با فرافکنی در 

پی تحمیل مجدد خسارت های برجام هستند.
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روسیه  رئیس جمهور  ویژه  نماینده 
در امور خاورمیانــه و آفریقا در دیدار 
با سفیر کشورمان در مسکو، بر مواضع 
ثابت کشورش در قبال جمهوری اسلامی 
ایران به  عنوان کشور دوست، همراه با 
احترام به حاکمیت و تمامیت ارضی ایران 

تأکید کرد.
کاظم جلالی، ســفیر جمهوری اسلامی 
ایران در مسکو، با »میخائیل باگدانف« معاون 
وزیــر خارجه و نماینده ویــژه رئیس جمهور 
روســیه در امور خاورمیانــه و آفریقا دیدار و 

گفت وگو کرد.
به گــزارش ایرنا، در این دیدار موضوعات 
مختلفــی از جملــه آخرین وضعیــت روابط 
دوجانبــه بین جمهــوری اســلامی ایران و 
فدراسیون روســیه مورد بحث و بررسی قرار 

گرفت.
در این دیدار همچنین طرف روســی در 
واکنش به اخبار منتشره در خصوص نشست 
مشترک اخیر وزرای خارجه کشورهای عضو 
 شــورای همــکاری خلیج  فارس و روســیه،

 بر مواضع ثابت کشــورش در قبال جمهوری 
اســلامی ایران به  عنوان کشور دوست، همراه 
بــا احترام به حاکمیت و تمامیت ارضی ایران 

تأکید کرد.
در پی ششمین نشســت وزیران خارجه 
کشــورهای شــورای همکاری خلیج  فارس و 
روســیه تحت عنوان گفت وگــوی راهبردی 
بین مسکو و این کشورها در روز دوشنبه ۱۹ 
تیرماه، بیانیه مشترکی صادر شد که ۶ کشور 
عربی و روسیه در آن با  اشاره به ادعای امارات 
درباره حاکمیت جزایر سه گانه تنب بزرگ، تنب 
کوچک و ابوموسی از آنچه تلاش های امارات 
برای حل این مسئله از طریق مذاکرات دوجانبه 
با ایران یا دادگاه بین المللی عنوان شد، اعلام 

حمایت کردند.
اعتراض رســمی جمهوری  این موضوع 
اســلامی ایران به مســکو را در پی داشت و 
علاوه بر موضع گیری صریح وزیر امور خارجه و 
برخی مقامات، سفیر روسیه در تهران احضار 
و مراتب اعتراض کشورمان به مطالب مندرج 

در بیانیه مذکور به وی ابلاغ شد.

در دیدار سفیر کشورمان با نماینده ویژه پوتین
روسیه موضع خود درباره جزایر سه گانه ایرانی را 

اصلاح كرد

انقلاب  پاســداران  فرمانده کل سپاه 
اسلامی با بیان اینکه تلاش داریم سپاه روز 
به روز قوی تر عمل کند که نقطه امید همه 
مستضعفان و مردم ایران است، گفت: جنگ 
ما با دشمن، جنگ جذب جوان ها است، باید 
جوان ها را حمایت کنیم، فرزندان مان را از 

آتش دشمن نجات دهیم.
سرلشــکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی ظهر پنج شنبه در سفر 
به خوزستان و در حاشیه نشست با فرماندهان و 
مسئولان کشوری و استانی با  اشاره به راهبردهای 
دشمن با محوریت تحریم اقتصادی، راهبرد تجزیه، 
تحریم در موضوع برجام، تفرقه و تهاجم فرهنگی و 
استحاله دینی فرهنگی بیان کرد: باید با همه این 
سیاست ها بجنگیم تا دشمن همچنان ناکام بماند.

به گــزارش مهر، وی با بیان اینکه جنگ در 
خوزستان تمام نشده است، گفت: آتش این جنگ 
زمانی گلوله های توپ و خمپاره بود اما حالا تغییر 

پیدا کرده است.
سرلشکر سلامی با بیان اینکه خوزستان سرشار 
از قوت اســت که می تواند تمام جهان ســلطه را 
خاموش کند، بیان کرد: اقتصاد، افتخار و فرهنگ 
ما در خوزستان است که سرشار از ظرفیت ها است.

فرمانده کل ســپاه، خوزســتان را سرزمین 
مقــدس و خانه همه ملت ایــران عنوان کرد که 
کربلای ایران و قدمگاه ائمه اطهار)ع( بوده و نباید 
اجازه دهیم دشمن ذره ای در این سرزمین تحرکات 

داشته باشد.
تلاش داریم سپاه روز به روز قوی تر عمل کند

سرلشکر ســلامی گفت: تلاش داریم سپاه 
روز بــه روز قوی تر عمل کند که نقطه امید همه 
مستضعفان و مردم ایران است؛ انقلابی و غیرانقلابی، 
مذهبــی و غیرمذهبی باید همه را حفظ کنیم و 

جوان ها را نجات دهیم.
وی با تاکید بر اینکه هنر سپاه این است که 
صالح را به اصلــح تبدیل کند، افزود: جنگ ما با 
دشمن، جنگ جذب جوان ها است، باید جوان ها را 
حمایت کنیم، فرزندان مان را از آتش دشمن نجات 
دهیم. فرمانده کل سپاه گفت: با کسانی که با ما 
در جنگ هستند می جنگیم اما کسانی که آلوده 

شده اند را باید نجات دهیم.
سرلشکر سلامی تصریح کرد: سپاه با کسی 
که محاربه کند محکم مقابله می کند و کسی که 
کشور را ناامن کند، طومارش را درهم می پیچیم 
اما عده ای که نیاز به کمک دارند و به سمت آتش 

می روند را نیز نجات می دهیم.
پوستر »جام رسانه امید خوزستان«
توسط سرلشکر سلامی رونمایی شد

پوستر »جام رسانه امید« صبح پنج شنبه با 
حضور سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی و سایر فرماندهان سپاه 

رونمایی شد.
شکل گیری روند پیشرفت 

و قطع وابستگی از دانشگاه
آغاز می شود

سرلشکر سلامی همچنین در حاشیه آیین 
رونمایی از کتاب »روایت پیشرفت الگوی دانشگاه 
تراز اسلامی« که با حضور حجت الاسلام عبداالله 
حاجی صادقی نماینده ولی فقیه در سپاه، سردار 
ســرتیپ دوم پاســدار محمدرضا حسنی آهنگر 
فرمانده دانشــگاه جامع امام حسین)ع( و جمعی 
از معاونین و مسئولین ستاد فرماندهی کل سپاه و 
دانشگاه جامع امام حسین)ع( برگزار شد، از دانشگاه 
به عنوان مبدأ تحولات یک کشور نام برد و اظهار 
کرد: شــکل گیری روند پیشرفت، قطع وابستگی، 
اعتبار و اقتدار علمی و فنی، دستاوردهای صنعتی، 

انسان سازی و جامعه سازی از دانشگاه آغاز می شود 
و این مهم در افق های وســیع و بلند  اندیشه های 
امام راحل و مقــام معظم رهبری به وضوح قابل 

مشاهده است.
بــه گزارش مهــر، وی افزود: اگر کشــوری 
برخــوردار از دانشــگاه های بزرگ، پیشــرفته و 
 اندیشه ساز باشد، به طور قطع می تواند در مسیر 

ساخت تمدن نیز قرار گیرد.
فرمانده کل ســپاه با تاکید بر اینکه دانشگاه 
جامع امام حســین)ع( به عنوان پیشــران اصلی 
ساخت تمدن اسلامی در عرصه علمی و فناوری 
در نظر گرفته شــده است، گفت: رسالت متصور 
برای این دانشــگاه ایجاد زمینه ها و مسیرها برای 
فتــح قله های علمی، تغییــر و ارتقای تراز علمی 
کشور اســت که به این منظور گام های مطلوبی 
برداشــته شده و طراحی لازم برای افق بلندمدت 
صورت پذیرفته است؛ هر چند تاکنون بخشی از این 
مسیر عزت آفرین به خوبی طی شده و محصولات 
و دســتاوردهای علمی مجسم این دانشگاه امروز 

می تواند در معرض رویت و قضاوت قرار گیرد.
وی در ادامه تصریح کرد: آنچه در دانشــگاه 
جامع امام حســین )ع( اهمیت دارد، این اســت 
که عناصر توانمند مدیریت ســپاه در حد و  اندازه 
پاسداری از انقلاب اسلامی شکل گرفته و تربیت 
فرماندهان، مدیران،  اندیشمندان و متخصصان در 
حوزه های مختلف از علوم انسانی تا علوم تجربی و 
فنی برای پیشرفت انقلاب در این دانشگاه صورت 
پذیرد. سرلشــکر سلامی با  اشــاره به گسترش 
زیرســاخت های دانشگاه جامع امام حسین)ع( با 
هدف دســت یافتن به اهداف عالی علمی اظهار 
داشت: جذب اعضای هیئت علمی با تراز و کیفیت 
بالا، ایجاد زیرساخت های فناورانه، تأسیس پارک 
علم و فناوری و تعیین مسائل و موضوعات اساسی 
مورد نیاز دفاع از انقلاب اسلامی از جمله اقداماتی 
اســت که انجام شده است؛ هر چند مسیر رشد و 

پیشرفت بدون توقف و همواره در جریان است.
وی بــا تاکید بر اینکه شــاهد شــکوفایی 
حرکت های علمی در دانشگاه جامع امام حسین)ع( 
هستیم، گفت: امیدوارم در تداوم این پیشرفت ها، 
در آینده ای نزدیک شــاهد دستیابی به اهداف و 
دستاوردهای بزرگ علمی در این دانشگاه باشیم.

فرمانده کل ســپاه علم را کلید دستیابی به 
موفقیت ها توصیف و با تأکید بر اینکه بدون اقتدار، 
شــکوفایی و دســتیابی به مخازن علمی نوین و 
پیشرفته نمی توانیم در جهان در حال تغییر موفق 
باشیم، بیان داشــت: به یاری خداوند متعال و با 
توان علمی می توانیم به تمامی اهداف بلندی که 
در منظومه بزرگ انقلاب اسلامی ترسیم کرده ایم 

دست یابیم.
فرمانده کل سپاه در پایان با قدردانی از تلاش و 
همت فرمانده، مدیران، اساتید و دانشجویان دانشگاه 
جامع امام حسین)ع( در پیشبرد نقشه راه دانشگاه 
و تأکید بر اینکه برای پیشرفت، استقلال و عزت 
راهی جز عالم شدن وجود ندارد، گفت: امیدواریم 
دانشگاه با تحقق راهبردهای متصور بتواند پرچمدار 
توســعه و تمدن اسلامی در عرصه علم و فناوری 
شــود؛ دانشگاه های دیگر نیز در خط عزیمتی که 
این دانشگاه ایجاد کرده قرار گیرند و استعدادهای 
بلند فرزندان ایران اسلامی بیش از پیش در مسیر 

شکوفایی ملی قرار گیرد.
در این مراســم با حضور سرلشــکر سلامی 
فرمانده کل ســپاه، حجت الاسلام عبدالله حاجی 
صادقــی نماینده ولی فقیه در ســپاه و ســردار 
محمدرضا حسنی آهنگر فرمانده دانشگاه جامع 
امام حسین)ع( از کتاب »روایت پیشرفت الگوی 

دانشگاه تراز اسلامی« رونمایی شد.

سرلشکر سلامی:

جنگ ما با دشمن، جنگ جذب جوان ها است
 باید جوان ها را حمایت كنیم

جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی با بیان اینکه سپاه تا  سال 
آبرسانی  روســتاها  را  1403 صددرصد 
می کند، گفت: بعد از رفع محرومیت، روند 
رشد برای ارتقاء به قله اقتصادی و معیشت 

را انجام می دهیم.
آبرســانی به ۱۱۰ روستای استان کرمان 
با همکاری سپاه و وزارت نیرو با حضور سردار 
فدوی جانشــین فرمانده کل ســپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی از زادگاه سردار دل ها، روستای 
قنات ملک کلید خورد. به گفته فرمانده سپاه 
ثارالله اســتان، این روستا ها در ۱۱ شهرستان 
اســتان کرمان قرار دارند که بــا بهره برداری 
از طرح هــای آبرســانی، ۵۴ هزار نفــر، از آب 
آشامیدنی ســالم بهره مند می شوند که برای 
آبرسانی به این روستاها، علاوه بر حفر و تجهیز 
۲۷ حلقــه چاه، ۳۴۰ کیلومتــر خط انتقال و 
شبکه داخلی روستایی، و ۲۰ مخزن ۵۰۰ متر 
مکعبی نیز احداث شده است. به گزارش تسنیم، 
سردار فدوی نیز در آیین افتتاحیه آبرسانی به 
۱۱۰ روستای اســتان کرمان اظهار داشت:   به 

مردم وعده صــادق می دهیم و همه به صورت 
جهــادی و انقلابی تکالیف را انجام می دهیم و 
خدمت رســانی و نوکری به مردم را به تمام و 
کمال انجام می دهیم. جانشین فرمانده کل سپاه 
با بیان اینکه در جهاد آبرسانی تمام تلاشمان را 
برای آبرسانی به روســتاها انجام خواهیم داد، 
خاطرنشــان کرد: تا قبل از پایان سال ۱۴۰۳ 
صددرصد روســتاها با همکاری اســتانداران و 
فرمانداران آبرســانی می شــود. وی با  اشاره به 
اینکه ۴۴ سال خبیث ترین افراد این ملت را تحت 
فشار قرار دادند، تصریح کرد:  این مردم شایسته 
بیشترین خدمت ها هستند و با رفع محرومیت 

دشمن را شکست می دهیم.
ســردار فدوی تاکیــد کرد: بعــد از رفع 
محرومیت ها روند توسعه و رشد را برای ارتقاء 
به قله های اقتصادی و معیشت انجام خواهیم داد.
ســردار فدوی با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهید سلیمانی  و با  اشاره به خدمات ارزشمند 
حاج قاسم در روستای قنات ملک،  افزود : خدمت 
جهادی و مخلصانه حاج قاسم را به این مرتبه 

از انسانیت رساند.

سردار فدوی: 

سپاه تا  سال ۱۴۰۳
 صددرصد روستاها  را آبرسانی می كند


